
Protokół Nr 30/2022 

z posiedzenia XXX Sesji Rady Gminy Obryte  

w dniu 3 czerwca 2022 roku 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 11:00 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX posiedzenia Sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/2018 z dnia 21 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składów liczbowych i osobowych stałych Komisji 

Rady Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10.  Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XXX Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał Pan Krzysztof 

Oleksa – Przewodniczący Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 14 radnych 

obecnych jest 13, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy obecności 

radnych oraz osób zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad.  

Uwag ani zmian nie zgłoszono. 
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P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (100% obecnych). 

P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIX posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XXIX posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z XXIX posiedzenia Sesji głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

P. Przew. RG – punkt 4 i 5 zwyczajowo omówimy razem, natomiast głosować będziemy 

oddzielnie. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik – omówiła zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte  

oraz Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. z uzasadnienia do w/w uchwał, które 

stanowią załącznik do protokołu. 

Uwag ani propozycji zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXX/211/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte 

została podjęta.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

P. Przew. RG – uchwała ostała omówiona w poprzednim podpunkcie. 

P. Skarbnik - odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXX/212/2022 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

została podjęta.  

Godz. 11:18 – na posiedzenie Sesji Rady Gminy przybyli mieszkańcy gminy Obryte. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/2018 z dnia 21 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy. 

P. Przew. RG – jak państwo wiecie zmarła nasza koleżanka, która była Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej. Zgodnie ze Statutem Rady Gminy na najbliższej sesji musimy powołać 

nowego Przewodniczącego lub Przewodniczącą Komisji. Dlatego proszę o zgłaszanie 

kandydatów na Przewodniczącego/Przewodniczącą. 

Następnie P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Rutkowski – zgłaszam radnego Darka Smyka. 

P. Przew. RG – czy radny Smyk wyraża zgodę. 

P. Smyk – tak wyrażam. 

P. Mroczkowski – nie zgłaszam nikogo, ale zastanówmy się drodzy państwo, czy to nie jest 

odpowiedni moment na zmianę struktury Rady Gminy. Ja widzę, że jest taka potrzeba. Cztery 

komisje pracujące u nas, to był blef i nadal jest. Każdy radny dwukrotnie wysłuchuje tego 

samego. W ostatnim czasie głównie odbywają się wspólne posiedzenia komisji. Czy będziemy 

mieć tyle odwagi w sobie, żeby radnych połączyć mniej więcej po połowie, po 7, 8 osób. Wtedy 

miało by to sens, bo uważam, że praca ma sens przy komisji 7 lub 8 – osobowej. Chciałem 

zapytać pana mecenasa czy to jest możliwe prawnie. Zgłosił bym wówczas wniosek, żeby 

połączyć po dwie komisje: rewizyjną ze skargami i wnioskami, a budżetową z oświaty. 

Bylibyśmy wówczas podzieleni po połowie i byłoby elegancko. Jest okazja ku temu, żeby to 

przemyśleć. Właściwie od roku spotykamy się na zespolonych posiedzeniach komisji. 

P. Prus – mecenas – szanowni państwo w zakresie tych komisji, które są określone ustawowo 

albo w statucie, tj. komisje, które pan radny wymienił, komisja rewizyjna, komisja skarg  

i wniosków, nie mogą być one razem powoływane. W zakresie innych komisji mają państwo 

dowolność kształtowania, czy to będzie jedna komisja infrastruktury plus środowiska, itd., ale 

tamte są stałe i nie da się ich połączyć.  

P. Mroczkowski – a czy do nich dołożyć można. 
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P. Prus – dostałem pytanie o połączenie komisji Skarg, Wniosków i Komisji Rewizyjnej, czegoś 

takiego nie można.  

P. Mroczkowski – to moja taka myśl, ale równie dobrze można inaczej połączyć, np. budżetową 

dać do skarg i wniosków, a oświaty dać do rewizyjnej.  

P. Prus- to są stałe komisje, one muszą być samodzielne, nie można ich łączyć. Są określone 

przez statut, ustawę o samorządzie gminnym. Jest wymienione rada gminy powołuje komisję 

rewizyjną, rada gminy powołuje komisję skarg, wniosków i petycji, a nie komisje skarg, 

wniosków i petycji i rewizyjną. To są odrębne byty. Nie spotkałem się w praktyce, żeby  

w jakiejś gminie ktoś wpadł na pomysł, żeby to łączyć w jedną komisję, która zajmowałaby się 

skargami i komisjami plus kwestiami kontrolnymi. Inne komisje mają państwo dowolność, ale 

nie w tych, jest to niemożliwe.  

P. Mroczkowski – w tej chwili nie przeglądałem, ale przed kadencją przeglądałem i jestem 

niemal pewien, że są takie sytuacje.  

P. Przew. RG – w statucie mamy obecnie cztery komisje, najpierw trzeba by było zmienić 

statut. 

P. Mroczkowski – trzeba by było go zmienić. 

P. Przew. RG - nie wiem czy to ma sens teraz, jeszcze będziemy wybierać jednego radnego za 

dwa miesiące. Myślę ze na razie to trzeba odłożyć, ale jest to kwestia do przemyślenia. Na 

razie trzeba wybrać do składu tego brakującego radnego. Później można to przemyśleć, 

zostaje nam niewiele i nie wiem czy będzie się nam opłacało to robić. 

P. Sekretarz – taka zmiana pociąga za sobą zmianę statutu. Natomiast nic nie stoi na 

przeszkodzie by cztery komisje razem obradowały.  

P. Prus – jeżeli chodzi o obradowanie to tak, natomiast na pytanie na etapie tworzenia nie jest 

to możliwe. 

P. Przew. RG – tutaj można by było zrobić, żeby w dwóch komisjach byli osobowo inni ludzie, 

a w dwóch inni. Wtedy można by było robić obrady dwóch komisji. 

P. Przew. RG – nie wiem, czy to ma sens teraz jak jeszcze będziemy wybierać jednego radnego 

za dwa miesiące. Może na razie to trzeba odłożyć.  

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 5 radnych było przeciw. 



 5 

Uchwała Nr XXX/213/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/2018 z dnia 21 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy została podjęta.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składów liczbowych i osobowych stałych Komisji 

Rady Gminy. 

P. Przew. RG – Pani Alina Karczewska była również członkiem Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. W związku z wygaśnięciem mandatu musimy zmniejszyć składy liczbowe tych komisji 

na 6 radnych. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXX/214/2022 w sprawie zmiany składów liczbowych i osobowych stałych Komisji 

Rady Gminy została podjęta.  

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Piotrowski – z dniem 31 maja upływa termin ważności umowy najmu lokalu użytkowego – 

o powierzchni łącznej 30 m², znajdujący się w Wiejskim Domu Kultury w Obrytem. Lokal jest 

użytkowany w zakresie szkolenia kierowców. Mając na uwadze sposób korzystania z lokalu 

zasadne jest kontynuowanie dalszej umowy z najemcą. Zgodnie z obowiązującymi przepisami 

ustawy o samorządzie gminnym wymagana jest zgoda Rady Gminy w przypadku umowy 

zawartej na okres do 3 lat. Czynsz za ten lokal wynosi 285 zł, opłaty za energię 60 zł, centralne 

ogrzewanie 40 zł, woda i ścieki 20,57 zł.  

Uwag ani propozycji zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXX/215/2022 w sprawie zmiany składów liczbowych i osobowych stałych Komisji 

Rady Gminy została podjęta.  
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Ad. 9. Wolne wnioski i informacje.  

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. M.– mam pytanie do pana wójta, pana przewodniczącego rady, pana sekretarza, 3 lata temu 

byłem u państwa w sprawie palenia śmieci. 3 lata minęły i co państwo zrobili w tym kierunku, 

żeby tych śmieci nie palono, bo palą nadal. Czy przyjeżdżają z warszawy, odcinają gałęzie palą, 

koszą trawę palą. Nie można nic zrobić, żeby wywozili śmieci.  

Jest pozwolenie na wycinkę drzew, można też zrobić, żeby wywieźli te gałęzie, przecież mamy 

tutaj te nasze wysypisko gminne.  

P. Sekretarz – to jest co innego. 

P. M. – nie jest do wrzucania zielonych, to jak gmina zapewnia, żeby wywozić zielone. 

P. Piotrowski – zgodnie z ustawą o utrzymaniu w czystości i porządku w gminach, gmina ma 

obowiązek odebrać odpady i nieczystości od nieruchomości zamieszkałych. Nie ma w ustawie 

mowy, że gmina ma obowiązek odebrać odpady od nieruchomości niezamieszkałych jakimi są 

działki rekreacyjne. Nasza Rada Gminy nie podjęła uchwały o odbiorze odpadów od 

nieruchomości niezamieszkałych. Jeżeli na nieruchomościach niezamieszkałych powstają 

odpady, właściciele tych nieruchomości powinny mieć indywidualne umowy na odbiór tych 

odpadów przez firmę, nie z gminą. Co do wypalania, to nie ma takiej zgody. 

P. M. – kto ma prawo sprawdzić czy te domki rekreacyjne mają umowy na wywóz śmieci., tak 

samo jak na wywóz nieczystości płynnych, stałych. Przecież to ktoś powinien sprawdzać. 

P. Przew. RG – kto ma umowę, to to jest proste.  

P. M.- mieszkam w Zambskach kościelnych na ul. Jaśminowej, kto to sprawdzi, czy mam 

umowę na śmieci. Gmina ma prawo, bo dba o czystość i z gminą się podpisuje umowę. Gmina 

ma prawo sprawdzić co się dzieje ze śmieciami. Widzimy co nad rzeką się dzieje, nie można 

posiedzieć ryb połowić, widzimy co się dzieje na przystanku w Zambskach Kościelnych. Na wsi 

powinno się żyć w czystym powietrzu, a nie co weekend nie da się wyjść na podwórko, bo są 

palone śmieci.  

P. Przew. RG – jeżeli już takie coś się dzieje to trzeba zgłaszać do organów ścigania, czyli do 

policji, bo na pewno żaden z radnych czy pracowników gminy nie będzie co wieczór jeździł i 

sprawdzał tego czy ktoś pali czy nie pali, bo to cały czas nie palą tych śmieci.  
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P. M. – teraz jak są stali mieszkańcy co nie pali, tylko w okresie letnim jak są letnicy. Przecież 

można np. puścić straż ochotniczą, żeby sprawdziła.  

P. Piotrowski – jeżeli zdarzy się, że jest mamy jakieś zgłoszenie, czyli ktoś zgłosi na sąsiada, 

jedziemy na kontrolę. W tym momencie się nie pali, ale prosimy go o umowę, to każdy mówi, 

że ma deklarację złożona na odbiór odpadów nieczystości stałych tam, gdzie mieszka czyli w 

warszawie i zabiera z sobą. Nie jestem w stanie upilnować każdego. 

P. M. – przecież emeryci siedzą od kwietnia do sierpnia i oni wywożą te śmieci. 

P. Piotrowski – tak nam tłumaczą, że mają deklaracje poskładane w miejscu zamieszkania.   

P. M.– jak to sprawdzić, mieszka tu np. dwa miesiące po to jest rada gminy, żeby coś z tym 

zrobić.  

P. Piotrowski – trzeba by było podjąć uchwałę o wywozie śmieci od nieruchomości 

niezamieszkałych.  

P. M. – widzą państwo co się dziej po lasach po rowach. Ja mieszkam tu 8 lat i to się nicnie 

zmienia.  

P. Przew. RG – tak naprawdę mamy związane ręce. Nie mamy straży miejskiej, żeby to 

kontrolowała, a nikt z radnych nie będzie tego pilnował.  

P. M. – jest coś takiego jak pan dzielnicowy i on współpracuje z gminą. Można poprosić do 

Komendanta Powiatowego Policji, żeby puścił patrol, przecież to jest do zrobienia.  

P. Przew. RG – na pewno takie sprawy były poruszane. 

P. M. – przecież to nie chodzi o kazanie tych ludzi, tylko o powiedzenie ze tu nie wolno palić, 

żeby nie zatruwać środowiska. W telewizji tyle mówią o czystości powietrza, Warszawa grille 

zabroniła palić, a u nas Warszawa przyjeżdża i pali śmieci.  

P. Jaskulski – my jako organ Rada Gminy musimy działać w granicach prawa. Nie mamy Straży 

Miejskiej do kontroli, nie mamy możliwości ścigania ani karania. Natomiast znam przypadki, 

kiedy mieszkańcy nie tylko domów letniskowych zgłaszali takie sprawy na policję. Jeżeli u mnie 

sąsiad będzie palił śmieci na pewno zadzwonię na policję. Wtedy odpowiednie organy, policja 

będzie musiała wkroczyć, my radni nie mamy prawa wejść na posesję, ani nie mamy żądnych 

narzędzi prawnych, żeby to zrobić. Możemy tylko uchwałami, a co możemy uchwalić, 

powołanie straży gminnej. 

P. M.– nie, możecie wprowadzić zakaz palenia.  

P. Jaskulski – my możemy tylko to wprowadzić.  
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P. Przew. RG – pan ma rację, tylko kwestia tylko tego co z tym zrobić. Zapytam może pana 

mecenasa, co my możemy zrobić jako gmina. Zakazać palenia ognisk nie wiem, czy możemy. 

P. Prus –od kierownika często dostawałem telefony i tam były podejmowane działania. 

Przetwarzanie termiczne odpadów to jest naruszenie ustawy o odpadach. Jest za to jakaś 

określona grzywna. Typowo w miastach tam, gdzie są straże miejskie, strażnik daje 500 zł 

mandatu.  

P. M.– tu jest dzielnicowy, jest posterunek policji, można z nim wejść współpracę. Przecież oni 

też odpowiadają za teren naszej gminy. 

P. Przew. RG – nie chcę się tu uchylać od odpowiedzialności, ani rada. Możemy chyba 

zadeklarować, że zwrócimy się z wnioskiem do Komendanta Policji w Pułtusku, żeby bacznej 

obserwował ten teren. Apele takie, że my wywiesimy ogłoszenie, żeby nie palić nic nie da. 

Jeżeli ktoś nie odczuje po swojej kieszenie, że tak nie wolno, to co z tego. 

P. Mroczkowski – pan tu jeszcze zwrócił uwagę, że ktoś tu mieszka 6 – 8 miesięcy, może być 

taka sytuacja, że ktoś mówi, że w warszawie oddaje śmieci, a tu siedzi tutaj też nie oddaje, 

żebyśmy coś wymyślili żeby sprawdzić czy on rzeczywiście ma taką umowę. Są tacy, którzy 

tutaj dłużej żyją jak gdzieś w Warszawie. On tutaj mówi, że tam ma umowę, tamci znowu 

zakładają, że on tutaj ma umowę.  

P. Piotrowski – niektórzy mają naprawdę deklaracje pokazują je. 

P. M. – czy pan naprawdę wierzy, że je wywożą.  

P. Mroczkowski – to jest nawet niemożliwe, żeby on z pół roku je zbierała i wywoził.  

P. Przew. RG – jedyne co my możemy zrobić, to uczulić policję, żeby się zajęli sprawą  

i wzmocnić kontrolę. 

P. M. – czy jeżeli gmina wydaje pozwolenie na ścięcie drzew, czy nie można sprawdzić co ktoś 

z tym gałęziami robi.  

P. Przew. RG – tutaj można by było rzeczywiście to skontrolować.  

P. M. – nie mówię o stałych mieszkańcach. 

P. Przew. RG – dobrze weźmiemy to pod uwagę, dziękujemy panu. 

P. M. - mówiłem o tym już 3 lata temu i nic nie zostało zrobione. 

P. Przew. RG – tego nie wyeliminuje, bo nie ma takiej możliwości. 

P. Kruszewska – Panie Wójcie zgłaszałam do pana sprawę o przystanek. Jak weszłam  

na przystanek to się przeżegnałam, żeby taki był brud i bałagan. Nie dość, że ściany są brudne, 

to jeszcze gromada śmieci. Zgłosiłam to do Pana Wójta, nikt nie interesuje się przystankami  
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na wsi. Poszłam sam i sprzątnęłam, bo się wstydziłam. Minęły dwa tygodnie i nikt tego 

przystanku nie sprzątnął. Czy pan nie ma pracowników, który mogliby posprzątać ten 

przystanek. To samo się dzieje na Zambskach Starych. 

P. Wójt – sprzątamy te przystanki cały czas, raz w tygodniu. 

P. Kruszewska – leżały liście.  

P. Wójt – jak wiatr wieje to liście lecą z drzew i leżą. 

P. Przew. RG – czyli zwiększyć częstotliwość sprzątania przystanków.  

P. Kruszewska – żeby wysłać jakiegoś pracownika, żeby to sprawdził.  

P. Wójt – raz na pól roku są sprzątane dokładnie wszystkie przystanki. Dziękuję Pani radnej, że 

Pani to sprzątnęła, bo Pani też ma funkcję społeczną.  

P. M – jest problem. 

P. Wójt - na Zambskach Starych, co wywieziemy to są śmieci. Sprzątamy je raz w tygodniu na 

Zambskach Starych.  

P. M.– te malowidła na przystankach, to robią nasi mieszkańcy. Można zrobić zebranie 

z mieszkańcami. 

P. Przew. RG – wiemy w czym problem, trzeba częściej sprzątać.  

P. Kruszewska – o kosz proszę.  

P. Król – czy coś wiadomo z foliami. 

P. Piotrowski – dostaliśmy dofinansowanie, w dwóch postępowaniach nie wyłoniliśmy 

wykonawcy. Termin wykonania Narodowy Fundusz dał do końca czerwca. Umowa podpisana 

pod koniec maja. Nie ma chętnego wykonawcy, który zaryzykuje odebrać folie w tym terminie. 

Ogłosiliśmy 3 postępowanie, otwarcie jest 7 czerwca. Napisaliśmy pismo do Narodowego 

Funduszu, po rozmowie telefonicznej z Panem Pan stwierdził, że nie dotrzymamy terminu 

umowy, skoro niewykonalne. Pismo oficjalne poszło z urzędu, żeby przenieść termin odbioru 

z kończ czerwca na. Mamy pieniądze, ale nie mamy wykonawcy. Trzecie postępowanie 

przetargowe na wyłonienie, nie ma chętnych.  

P. Przew. RG – za mało płacą. 

P. Piotrowski – cen jest dobra, bo to jest 500,00 zł za tonę, tylko problem jest z terminem. 

Mamy w umowie zapis, że musimy osiągnąć efekt do kończ czerwca. Wykonawca też nie chce 

wejść jak się nie wywiąże. 

P. Sekretarz – chciałbym państwu przekazać książkę. Otóż z Panem Radnym Krzysztofem 

Buczkowskim uczestniczyliśmy w promocji tej książki w Archiwum w Pułtusku. Tak książka 
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dotyczy między innymi naszych terenów w miejscowości Gródek, iż nią związanego Sadykrza i 

Obrytego. Dotyczy też drugiej wojny światowej i okresu międzywojennego. Są w niej opisane 

wspomnienia jednej z osób, która na naszych terenach żyła. Jest to dość ciekawa pozycja, 

zachęcam do przeczytania.   

P. Buczkowski – w książce są wspomnienia majora, a wnuk wydał tą książkę.  

P. Mroczkowski – tylko my dostaliśmy tą książkę.  

P. Sekretarz – książka jest w publikacji, dysponentem jest Archiwum Państwe. Ksiązka na 

pewno będzie w sprzedaży.  

P. Wójt – we wtorek było wręczenie II naboru Polskiego Ładu. Z tej strony chciałbym 

podziękować radnym za dobrą współpracę i wybranie dobrych dróg do inwestycji. 

Otrzymaliśmy 7.125.000,00 zł. Całościowy koszt będzie wynosił 7.500.000,00 zł. Robią się 

projekty na te drogi. Liczę, że niebawem będziemy zgłaszać pozwolenia i będziemy je robić.  

 

Ad. 10.  Zakończenie obrad. 

Godz. 11:51 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXX Sesji Rady 

Gminy Obryte. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/Grażyna Seroka/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

/Krzysztof Oleksa/ 


